

02 20 2025

File N°/N° réf.: 02-02-0411-25

Starla McDougall
Principal
NBICC
75 Melissa Street
Richibucto Road, NB E3A 6V9

Dear Starla McDougall:

**RE: NEW BRUNSWICK PRIVATE
OCCUPATIONAL TRAINING ACT – 2025-2026
REGISTRATION – Amendment**

This letter is to confirm the registration of “**New Brunswick Indigenous Career College (NBICC)**” under the *Private Occupational Training Act*. This registration expires on **February 28, 2026**, unless cancelled prior to that date, and is contingent on compliance with the *Private Occupational Training Act (Chapter p-16.1)* and *New Brunswick Regulation 84-207 under the Act (O.C.84-679)*.

Registration does not attest to the quality of the occupational training programs or the instructional staff of the training organization.

Registration is based on the information submitted in the applications for registration of the *Private Occupational Training Organization* and the *Teacher-Instructors*. Any changes must be submitted immediately in writing to the undersigned. Failure to do so is a violation of the legislation and may result in legal action being taken.

Starla McDougall,

**OBJET: LOI SUR LA FORMATION
PROFESSIONNELLE DANS LE SECTEUR PRIVÉ DU
NOUVEAU-BRUNSWICK – ENREGISTREMENT – 2025-
2026 - Modification**

La présente est pour confirmer l'enregistrement de « **New Brunswick Indigenous Career College (NBICC)** » en vertu de la *Loi sur la formation professionnelle dans le secteur privé*. L'enregistrement sera en vigueur jusqu'au **28 février 2026**, à moins qu'il ne soit abrogé avant cette date, et est contingent sur la conformité avec la *Loi sur la formation professionnelle dans le secteur privé (Chapitre P-16.1)* et le *Règlement du Nouveau-Brunswick 84-207 en vertu de la Loi (D.C. 84-679)*.

L'enregistrement ne garantit pas la qualité des programmes de formation professionnelle ou des instructeurs de l'organisme de formation.

L'enregistrement est fondé sur les informations fournies dans les *demandes d'enregistrement de l'organisme de formation professionnelle dans le secteur privé* et des *enseignants/instructeurs*. Tous changements doivent être communiqués immédiatement par écrit au soussigné. Ne pas se conformer à cette exigence est une violation de la législation et pourrait résulter en des poursuites judiciaires.

Registered under the *Private Occupational Training Act* as instructors are the following persons who may only instruct the training program(s) indicated below:

Enregistrées également à titre d'instructeur en vertu de la *Loi sur la formation professionnelle dans le secteur privé*, les personnes suivantes sont autorisées à enseigner seulement le(s) programme(s) de formation mentionné(s) ci-dessous:

Instructors/Instructeurs	Programs/Programmes
Amanda Lyons	Early Childhood Education, Personal Support Worker, Hospitality and Tourism
Eddie Young	Refrigeration and air conditioning technician
Jeff.L.Johnson	Plumbing program
Joseph M.Bonnell	Carpentry program
Karen Hardy	Addictions and Mental Health Counsellor
Samantha Ratti	Early Childhood Education, Human Services Counsellor
Starla McDougall	Early Childhood Education, Human Services Counsellor
Todd McDougall	Personal Support Worker

The following occupational training programs are registered for the period indicated on page one:

Les programmes de formation professionnelle suivants sont enregistrés pour la période indiquée à la page un:

Program/Programme	Duration/Durée	Tuition/Frais Domestic	Tuition/Frais International
Addictions Counsellor – Year 1	960 hours/35 weeks	\$6,500	\$12,350
Addictions Counsellor – Year 2	960 hours/35 weeks	\$6,500	\$12,350
Carpentry Pre-Employment	1,128 hours/32 weeks	\$9500	\$14,500
Early Childhood Education	960 hours/37 weeks	\$6,500	\$12,350
Hospitality & Tourism – Year 1	960 hours/35 weeks	\$6,500	\$12,350
Hospitality & Tourism – Year 2	960 hours/35 weeks	\$6,500	\$12,350
Human Service Counsellor	960 hours/37 weeks	\$6,500	\$12,350
Personal Support Worker	960 hours/37 weeks	\$6,500	\$12,350
Plumbing Pre-Employment	1,128 hours/32 weeks	\$9500	\$14,500
Refrigeration and A/C Pre-Employment	1,128 hours/32 weeks	\$9500	\$14,500
Social Services Community Worker	1,280 hours/43 weeks	\$6,500	\$12,350

Should you require clarification of the above or have any questions concerning the *Private Occupational Training Act*, please do not hesitate to contact me at (506) 453-2644.

Sincerely,

Si vous désirez obtenir d'autres explications ou si vous avez des questions au sujet de la *Loi sur la formation professionnelle dans le secteur privé*, n'hésitez pas à communiquer avec moi au (506) 453-2644.

Veuillez agréer, Madame McDougall, l'expression de nos sentiments les meilleurs.



Ronnie Stewart
Manager/Gestionnaire
Post-Secondary Relations Branch/Direction des Relations postsecondaires

Date of signature/Date de signature : April 8/25